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Abstract (en)
[origin: WO9107904A1] The invention concerns the continuous cleaning of utility crockery in a commercial dish-washing machine with a washing
zone and a subsequent rinsing zone, an increased cleaning-agent concentration being used in at least some areas in the washing liquor. The aim
of the invention is to increase cleaning performance without increasing overall cleaning-agent consumption and without the need for very highly
concentrated cleaning-agent solutions. This aim is achieved by the process of the invention by virtue of the fact that a major part of the washing-
solution flow is taken from the last tank and fed directly into the third from last tank and/or a tank further upstream, the amount taken being more
than 50 %, preferably more than 75 %, of the amount of fresh water running into the last tank. The remaining washing solution is passed through
the tanks, at least from the middle and/or penultimate tank on, in cascade. In at least the middle and/or penultimate tank, the cleaning-agent
concentration in the washing solution is increased by at the most the same factor as the ratio of the fresh-water flow to the remaining washing-
solution flow, the addition of cleaning agent being made into this/these tank(s) only.

Abstract (fr)
Dans un procédé pour le lavage continu en machine de la vaisselle d'usage courant dans un lave-vaisselle industriel comportant une zone de lavage
suivie d'une zone de rinçage, procédé avec lequel le travail s'effectue, au moins dans certaines zones, avec une concentration accrue de produit de
nettoyage dans le bain de lavage, l'objectif est de trouver une solution qui permette, en renonçant aux solutions fortement concentrées de produits
de nettoyage, d'améliorer le pouvoir nettoyant sans accroître la consommation totale de produit de nettoyage. Dans le procédé objet de l'invention,
la solution apportée consiste en ce qu'une quantité principale de bain de lavage est déviée de la dernière cuve et amenée directement à la troisème
cuve et/ou à une autre cuve disposée davantage vers l'avant, cette quantité principale contenant plus de 50 %, et de préférence plus de 75 %, du
volume d'eau pure apporté à la dernière cuve, que le reste du bain de lavage traverse en cascade, sous forme de quantité secondaire, les cuves, au
moins à partir de la cuve centrale et/ou de l'avant-dernière cuve et que dans l'une au moins des cuves centrales et/ou dans l'avant-dernière cuve, on
règle une concentration en produit de nettoyage dans le bain de lavage augmentée au maximum dans la proportion du rapport de la quantité d'eau
pure à la quantité secondaire, le dosage supplémentaire s'effectuant uniquement dans cette cuve.
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